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نشست مشترک تجار اتاق اردبیل با سرکنسول آذربایجان برگزار شد

سرکنسول جمهوری آذربایجان در تبریز با ابراز خوشنودی در اجرایی شدن برجام گفت: رفع تحریم های ایران فرصت

های جدیدی در گسترش هر چه بیشتر روابط ایران و جمهوری آذربایجان فراهم می کند

به گزارش آران نیوز، علی علی زاده در جمع اعضای اتاق بازرگانی استان اردبیل افزود: رفع تحریم ها باعث خواهد شد تا گشایش بیشتری در همکارهای اقتصادی دو کشور ایجاد و

بازرگانان ایرانی حضور بیشتری در جمهوری آذربایجان داشته باشند.
وی بیان کرد: با رفع محدودیت های بانکی و تجاری دو طرف بیشتر از این می توانند در زمینه تجاری با هم همکاری داشته باشند و طرف آذری به جد خواستار ایجاد گروه های

مشترک بازرگانی برای حضور در بازارهای جهانی به ویژه روسیه است.
وی بیان کرد: برای حضور بهتر و پرثمرتر بازرگانان ایرانی بویژه صادرکنندگان محصولات کشاورزی، طرف آذری آماده تاسیس شرکت و اتحادیه های مشترک و نیز ایفای نقش

واسطه در جهت حضور ایران در بازارهای روسیه است.
وی با اشاره به تجربه جمهوری آذربایجان در ایجاد مرکز بزرگ بازرگانی در قزاقستان، گفت: باکو آماده است تا با مشارکت طرف ایرانی اقدام به ایجاد چنین مرکز و مجتمع تجاری

مشترک در شهرهای بزرگ روسیه برای عرضه محصولات کشاورزی کند.
علی زاده با اشاره به این که مشکلات موجود در مراوده بازرگانی بین دو طرف در سال های اخیر کاهش یافته است، گفت: برخی محدودیت های کوچک هنوز در مبادی گمرکی

وجود دارد که با دیدار مقام های دو طرف قابل حل است.
وی استان اردبیل را به واسطه داشتن بیشترین مرز خشکی با جمهوری آذربایجان یکی از مهم ترین مبادی بازرگانی با ایران ذکر کرد و افزود: آماده هر گونه همکاری با این استان

هستیم.
وی بر ۲۴ ساعته کردن فعالیت گمرک بیله سوار مغان، برطرف شدن برخی محدودیت ها در این گمرک از سوی دو طرف ، تسهیل تردد مسافران، کامیون های باری و اتوبوس های

مسافربری، تسهیل در ارائه ویزای یک ساله به صادرکنندگان و نیز گسترش همکاری های اقتصادی، علمی و فرهنگی با استان اردبیل تاکید کرد.
نایب رئیس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی اردبیل خواستار برداشته شدن گام های عملی در جهت بهبود روابط اقتصادی ایران از جمله استان اردبیل و جمهوری آذربایجان

شد.
بهروز پورسلیمان در دیدار سرکنسول جمهوری آذربایجان در تبریز با اعضای اتاق بازرگانی اردبیل گفت: روابط دو کشور رو به بهبودی است اما قوانینی وجود دارد که باعث بروز

مشکل هایی شده که می تواند برطرف شود اما نیاز به شفاف سازی دارد.
وی افزود: بازرگانان برای گرفتن ویزا با مشکل هایی روبرو هستند؛ آذری ها بدون ویزا می توانند وارد ایران شوند اما ایرانی ها باید ویزا بگیرند که در این زمینه رئیس جمهوری

آذربایجان پیش تر قول داد بود ابتدا در صدور ویزای گنجه و سپس بیله سوار تسهیل انجام شود.
نایب رئیس اتاق بازرگانی اردبیل بیان کرد: تردد برای بازرگانان یا مسوولان برگزاری یک نمایشگاه در جمهوری آذربایجان بسیار دشوار است و با توجه به دید مثبت دو طرف برای

گسترش روابط، شاید وقت آن رسیده تا یک نمایندگی هم در اردبیل ایجاد و مساله ویزا برطرف شود.
پورسلیمان عنوان کرد: تکمیل و اتصال خط آهن دو کشور در آستارا اهمیت بالایی دارد و می تواند در تسهیل روابط تجاری ایران و آذربایجان و حتی دیگر کشورهای همسایه موثر

باشد؛ روسیه بازار خوبی دارد که آذری ها در آن حضور چشمگیری دارند و بازرگانان دو طرف می توانند با استفاده از این ظرفیت در زمینه حضور مشترک همکاری داشته باشند.
وی همچنین گفت: امید می رود نمایشگاه دائمی محصولات استان اردبیل هر چه زودتر در باکو بازگشایی شده و غیر از سیب زمینی با استفاده از مبادله سایر کالاها نیز روابط

اقتصادی گسترش یابد.
نایب رئیس اتاق بازرگانی اردبیل بیان کرد: چندین سال از رابطه دو کشور می گذرد و حسن همجواری ایجاب می کرد بسیار پیش تر از اینها این مسائل برطرف می شد؛ زمان آن

رسیده که وعده ها عملی شده و موجب افزایش تجارت با آذری ها را فراهم کند.
در ادامه این جلسه عیسی شاهی زارع عضو هیئت نمایندگان اتاق اردبیل گفت: سطح مبادلات تجاری ایران و آذربایجان در حدقابل قبولی نیست.

وی افزود:با لغو تحریم ها انتظار داریم روابط تجاری و اقتصادی دو کشور توسعه یابد.
شاهی زارع با اشاره تاریخ، فرهنگ، مذهب و زبان مشترک میان دو کشور ادامه داد:امیدواریم در ماه های آینده کارآفرینان و تجار آذری به استان اردبیل سفر کنند و از ظرفیت ها

و امکانات این استان در جهت سرمایه گذاری بازدید کنند.
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